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Protokoll rådet för funktionshinderfrågor 

Närvarande: 

 

Ordförande  Elisabeth Aguado (IFS) 

 

Justerare                               Carina Björklund (RSMH/Carpe Diem) 

 

Ledamöter  Anita Runesved (FHLIS) 

Jan Delvert (RTP) 

  

Frånvarande  Anders Carlsson, anmält förhinder 

  Svante Norbäck (Hjärnkraft)  

      

Tjänstemän   Jan Rönnberg, avdelningschef 

        

Sekreterare   Anne Menes, utvecklingssekreterare 

 

Tidpunkt: 

2016-11-24, 14.30 - 16.00 

 

Plats: 

Lokal Värtan 

 

 

 

 

§ 1. Sammanträdet öppnas 

Ordföranden öppnade sammanträdet och hälsade alla välkomna.  

 

§ 2. Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkändes. Ny punkt under övrigt 

 

§ 3. Utseende av protokolljusterare  

Carina Björklund utsågs att tillsammans med Elisabeth Aguado 

justera dagens protokoll.   

 

§ 4. Föregående protokoll 
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Rättelse i föregående protokoll. Under punkten § 6 övriga frågor 

ska det stå deltagit i sysselsättning i stället för jobbat. Protokollet 

från 2016-11-03 läggs därefter till handlingarna. 

 

§ 5 Stadsdelsförvaltningens pågående ärenden 

Vid nämndsammanträdet den 15 december kommer nämnden att 

besluta om verksamhetsplan för 2017. Jan Rönnberg redogör för hur 

arbetet med verksamhetsplanen 2017 fortskrider. Rådet önskar få 

särskilda hänvisningar till de delar som rör personer med 

funktionsnedsättning. Rådets ledamöter kommer att få ta del av 

MBL-upplagan när den är klar. Till sammanträdet kommer också 

brukarundersökningen inom socialpsykatrin 2016 att anmälas. 

Till kvällens nämnd, 24 november, anmäls brukarundersökningen 

för personer med funktionsnedsättning. Länk till 

brukarundersökningarna: www.stockholm.se/brukarundersokningar. 

 

§ 6 Övriga frågor 

FH-rådets förslag till aktiviteter gås igenom. Alla aktiviteter utom 

ett har lagts in i verksamhetsplanen.  

Beslut: att inrätta en punkt på dagordningen: uppföljning av 

aktiviteterna i verksamhetsplanen 

Anita: berättar om ett medborgarförslag som står i mitt i Östermalm 

ang. att Valhallavägens östra del. Enligt medborgarförslaget är 

önskemålet att man ska rusta upp denna del av vägen. 

Förvaltningen har svarat att det har satts dit nya soffor och 

papperskorgar. Detta stämmer inte enligt Anita, som bor på denna 

del av Valhallavägen. Vi tar med oss synpunkten.  

 

Förslag till nya mötestider gås igenom samt önskemål om besök för 

2017.  

 

§ 7. Avslutning  

Ordförande tackar för dagens möte, nästa möte 12 januari 2017.  

Därefter önskades alla en god jul och ett gott nytt år.   

 

Bilagor 

1. FH-rådets aktiviteter till förvaltningens verksamhetsplan för 2017 

2. Förslag till sammanträdestider för 2017 

http://www.stockholm.se/brukarundersokningar

